

Announcements for 5/10/2020

2020 年 5 月 10 日報告事項

1. Welcome brothers and sisters and friends to another virtual Worship Service this morning. We want to wish all the mothers a Happy Mother's Day.

歡迎弟兄姐妹們今天上午參加在線主日崇拜。祝母親們母親節快樂！

2. Congratulations to all college graduates. This is a very unprecedented year in your life that you will be graduating without a commencement ceremony. May God bless you as you trust Him for all your tomorrows.

Shannon Chow - Cedarville University (former YG)
Sarai Dai - University of S. Carolina (former YG)
Samuel Ip - SUNY Binghamton (former YG)
Leah Katz - SUNY Buffalo (former YG)
Edward Yang - Northeastern University (former YG)
Dustin Zhu - Duke University (former YG)
Isaac Li - Eastman School of Music
Andrew Medrano – RIT

祝賀大學畢業生們。今年是史無前例的一年，你們在沒有畢業典禮的情況下畢業。願你們把前途交託給神，祂必祝福你們。今年大學畢業的前青年團契成員：

Shannon 周 - Cedarville 大學 (前青年團契)
Sarai 戴 – 南卡大學 (前青年團契)
Samuel 葉 – 紐約州立大學 Binghamton 分校 (前青年團契)
Leah Katz – 紐約州立大學布法羅分校 (前青年團契)
Edward 楊 – 東北大學 (前青年團契)
Dustin 朱 – 杜克大學 (前青年團契)
Isaac Li – 伊斯曼音樂學院
Andrew Medrano – 羅城理工學院

3. Thank the Lord for several church family members who have fully recovered from COVID-19.
感謝主，教會幾位感染新冠的成員已經完全康復。
4. We originally have a mid-year Congregation Meeting scheduled in June. Due to the current situation of not being able to meet in person, the Church Board has decided to postpone the meeting until we are able to do so.
我們原定 6 月召開年中會員大會，因目前情形不能聚會，教會執事會決定將會議延期。
5. Pray for leaders as they plan for re-opening the Country, businesses and schools. We especially pray for the Church Board members as they seek the Lord in putting together a church re-opening plan. Not only the plan will meet state and local guideline, but will also meet the needs of our congregations and bring glory to our Lord.

為領袖們設定解封計劃禱告。也特別為教會執事會祈求，求神帶領他們制定一套合乎政府指引、體貼會眾不同需要和榮耀神的教會重開計劃。

6. Every ethnic group and every class of people on earth are affected by this pandemic. We pray that people will be awakened by the disaster; hearts and minds will be touched by the Holy Spirit and return to their Creator and Redeemer. Pray for all our faithful missionary partners who faithfully serve in their mission fields in the midst of this pandemic. May the work of their hands be blessed.

全球每一族群皆受疫情影響，我們祈求未得之民因著疫情被聖靈喚醒，回歸創造主救主耶穌基督。為所有在疫情中仍僅守崗位的宣教士禱告，求神祝福他們手所作的工。